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PUNKAHARJU päivitetty 27.11.2020 

Toimenpide Kuvaus Päätös valmistelusta Johtoryhmän päätös Tilanne 

Ystäväntupa Punkalo pois myytävien 
listalta vuokra pois kesän ajalta kokonaan 

Yhdistykselle liian kovat 
ylläpitokustannukset. 

  
 

 Elinkeinojaosto päätti 
myöntää 1800€ avustuksen 
vuodelle 2018.  
Vuodelle 2019 2000€ ja 
vuodelle 2020 1000€ 

Opastetaulun päivitys Olli Tuunasen pihalla   
 
 
 
Opastetaulun päivitys Rantakiven kohdalla 
 
Opastekyltti puuttuu Retretin ja Luston 
risteyksistä 
 
 
Katettuja bussipysäkkejä 4 lisää 
  

Olli Tuunasen pihalla oleva opaste 
tarvitsee päivitystä. Taulua 
pysähdytään katsomaan ja siinä on 
vanhentunutta infoa.  
 
 
 
Valtatien varressa ei ole opasteita 
Retretin ja Luston asemista 
 
Kulennoisten tien kohdalle päättyy 
katetut bussipysäkit. Esitetään että 
kyläyhdistykset hakevat hanketta 
katettujen pysäkkien 
hommaamiseksi. 

  Tekninen toimi 
selvittää yhdessä 
elinkeinotoimen 
kanssa opastetaulujen 
omistajuuden ja 
mahdollisen 
kunnostamisen tai 
poistamisen koko 
Savonlinnan alueella 
 
 
Esitetään, että 
kyläyhdistykset 
hakevat hanketta 
katettujen 
bussipysäkkien 
hankkimiseksi 

Harri Halko: Tekninen toimiala 
suorittaa syksyn  2018 aikana 
ilmoitustaulujen 
paikantamisen ja niiden 
kuntokartoituksen. Laatii 
tarvittavista toimenpiteistä 
esityksen ja talousarvion. 
  

Opastekyltit puuttuu Retretin ja luston 
risteyksistä 

Valtatien varressa ei ole opasteita 
Retretin ja Luston asemista 

      

Sumpunlahden kunnostus Esitetään tekniselle virastolle, että 
alue raivataan vesakoista ja ranta 
siistitään. Raivauksen jälkeen on 
kolmella järjestöllä vastuu alueen 
hoidosta. Vaahersalon kyläyhdistys 
voi koordinoida huollossa pitoa 
kunnostuksen jälkeen. 

  Asia annetaan 
ympäristöpalveluille 
selvitettäväksi 

Metsätoimi Tuomas Huttunen 
on luvannut hoitaa asian.  
Riku Mönkkönen vahvisti, että 
Vesakoiden raivaus on 
mahdollista toteuttaa jo 
syyskuun aikana. 
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Toimenpide Kuvaus Päätös valmistelusta Johtoryhmän päätös Tilanne 

Nobelinniemen siistiminen Esitys, että Punkaharjun matkailu ry 
ottaa asian hoitaakseen. He kutsuvat 
koalition koolle, jossa mukana myös 
VR asiaa selvittämään ja sopimaan 
asioista 

  Annetaan tiedoksi 
Punkaharjun matkailu 
ry:lle. Esitetään että 
Punkaharjun matkailu 
ry ottaa asian 
hoitaakseen. He 
kutsuvat koalition 
koolle, jossa mukana 
myös kiinteistöjen 
omistajat sekä VR.  

Terho Kaskinen hoitaa asiaa 

Siirtyykö infopiste kirjastoon     
 

Tuija Kauppinen 27.3.19 
Ei ainakaan vielä siirry 

Kirjaston aukioloajat huonot 
Sairastapauksissa kokonaan kiinni. 

     Tilanne 27.3. 
Omatoimikirjastoihin 
siirrytään, joten lainausaika 
tulee joustavaksi, Määräraha 
on anottu toiselle virkailijalle. 

Kaupungin linjaus kunnantalosta, onko 
käytössä kuntalaisten kokoontumisiin 

Kunnantalo on Punkaharjulaisille 
tärkeä kokoontumispaikka mikä 
halutaan säilyttää. 

     

Houkuttimeksi hyvät toimitilat yhdistyksille Alueelle muuttamiselle hyvä 
houkutin on toimivat tilat eri 
yhdistyksille. 

     

3-6 vuotiaille harrastusmahdollisuuksia        

Punkaharjun koulun oppilaat voisivat 
tehdä qr-koodeja seisakkeille 

Koulun oppilaat voivat tehdä 
yhteistyötä hankkeitten kanssa 
tekemällä esim. QR -koodeja 
seisakkeille. Koodien alle voisi laittaa 
infoa nähtävyyksistä ym. 

     

Hautausmaan viereinen uimaranta, kenen 
se on? 

  
 
 
  

    Jaana Laittanut viestiä 15.5. 
ja 16.7. 2019 Sylvi Monoselle  
Ei vastausta. 
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Toimenpide Kuvaus Päätös valmistelusta Johtoryhmän päätös Tilanne 

Liikuntatiloihin vuokranalennusta Esitämme, että kuntalaisten 
aktivoimiseksi ja tilojen käyttöastetta 
nostamaan poistetaan liikuntatiloista 
vuokra kokonaan pois, tai niihin 
tehtäisiin alennus. 

  Asiaa selvitetään  Tuija Kauppien vastasi 
27.3.19: lautakuntaan on 
menossa esitys, jossa isojen 
liikuntasalien vuokrahinta 
9€/h ja luokkahuoneet ja 
kerhotilat 7€/h 

Ambulanssipäivystys Punkaharjulle 
viikonloppuisin 

Esitämme, että selvitellään, onko 
mahdollista turvata 
Punkaharjulaisten terveydenhoito 
niin, että taajamaan saataisiin 
ambulanssipäivystys. 

  Ei ole mahdollista 
taloudellisesti 

  

Sumpunlahden kunnostamista jatkettava - Grillipaikka huonossa kunnossa 
- Laituri huonossa kunnossa, 
poistettava 
- Missä sumpunlahden saunan 
avainta pidetään 

  Vaahersalon kyläyhdistys ry 
saanut Kumppanuuspöytien 
puheenjohtajien esityksestä 
Elinkeinojaostolta 10.11.2020 
Lähidemokratiarahaa 4000€ 
kunnostamiseen.  
 

Hautausmaan viereinen uimaranta, kenen 
se on? 

   Jaana Laittanut viestiä 15.5. ja 
16.7. 2019 Sylvi Monoselle  
Ei vastausta. 

Kenen on Alakoulun rannassa oleva sauna, 
voiko sitä vuokrata? 

   Jaana selvittänyt asiaa 15.5. 
Alakoulun rannassa oleva 
sauna on kaupungin kiinteistö 
ja sitä vuokrataan hintaan 
18,70 €/h (ilman alv). 
Saunapuut on vuokraajan 
tuotava itse. Lisätietoja ja 
vuokraus Punkaharjun koulun 
koulusihteeri  
puh.044 417 5457. 
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Toimenpide Kuvaus Päätös valmistelusta Johtoryhmän päätös Tilanne 

Voisiko tenniskenttä olla maksutta 
koululaisten käytössä kesäloman ajan? 

Punkaharjun kumppanuuspöydästä 
tuli toive, että voisiko Punkaharjulla 
oleva tenniskenttä olla maksutta 
koululaisten käytössä kesäloman 
ajan? Tämä on ollut aikoinaan 
suosittu pelipaikka nuorille, mutta 
maksu rajoittaa omatoimista 
harrastamista. 
Nyt kun nuorisotoimintaa on 
supistettu kylässä, voisi tämä olla 
hyvä kädenojennus nuorille. 
 

  Jaana laittanut 15.5.2019 
Simo Rädylle viestiä asiasta 
 
Ei vastausta. 

Liikuntapuisto Shellin luokse Koivukujan 
kerrostalojen läheisyyteen. 
 
 
 

Eläkeläiset ja vanhusneuvosto 
toivovat liikuntapuistoa. 
 
 

Asiaa selvitellään   

- Liikennemerkkeihin tarkistuksia 
- Valaistus paremmaksi Kauppakadun 
päähän 
- Yläasteelta Kirjastolle päin matalammaksi 
nopeusrajoitus 
 
- Punkasalmi-Suusalmi tarvitaan  
kevyenliikenteenväylä 
- Enanniemen kaavoitukseen huomioitava 
kevyenliikenteen väylä 

Kauppatieltä valtatielle ajettaessa 
tarvitaan kolmio tai stop merkki 

Kaavaluonnokseen 
toivotaan 
kuntalaisilta näitä 
kommentteja 2019 

  

Junan pitää pysähtyä Putikossa     

Paikallisoppaita Punkaharjulle     
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Toimenpide Kuvaus Päätös valmistelusta Johtoryhmän päätös Tilanne 

Metsähallituksen tulisi kunnostaa 
puulajipuiston kyltit, sekä Mustanniemen 
juoksuhaudat 

   Jaana laittanut Tiina Linsenille  
sähköpostia  asiasta 15.5.2019 
Ei vastausta. 

Kansalaisopiston toiminta turvattava     

Punkaharjun kesäraitti Puheenjohtajiston esitys: 
myönnetään lähidemokratiarahasta 
2900€ 

  Elinkeinojaosto 16.4.2019 
myönsi toiminnalle 
lähidemokratiarahaa 2900€ 

Nuorisotila/nuorisotyöntekijän palvelut 
koko kaupunkiin, sekä tilavuokranpoisto 
kappeliseurakunnan pitämistä 
nuortenilloista 

  jory 17.6.2019 
Vapaa-aikapäällikkö ja 
vs. Sivistystoimenj. 
selvittävät 
vuokravapautuksen 
Punkkiksen osalta. 

 

Torialueen kehittäminen. Torialue pitäisi 
saada viihtyisämmäksi ja toimivammaksi. 
Katoksia enemmän. 

    

Särkänlahdentien salpalinja ja louhos 
tarvitsee infotaulu. Venesaaressa bunkkeri. 

    

Luston luona ei näy aukioloaikoja     

Tapahtumasivusto tarvitaan seudun 
tapahtumille 

    

Nopeusrajoitus 60 km/h Vanhatie välille 
Punkaharjun taajama päättyy merkistä -
Putikko taajama alkaa merkkiin (välillä 
tasoristeys alue on 60 km/h rajoituksella. 

   Päivi Behm kertoo, että on 
laittanut tiedon 
nopeusrajoitustoiveesta 
suunnittelupäällikölle  
Vanhatietä ei ole vielä POSELY 
luovuttanut kaupungille, 
vaikka on asemakaava-
alueella, joten Harri 
Hyyryläiseen Pohjois-Savon 
ELY-keskukseen voi ottaa 
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Toimenpide Kuvaus Päätös valmistelusta Johtoryhmän päätös Tilanne 

yhteyttä nopeusrajoituksen 
alentamistoiveesta. 

Hidasteita Putikontielle välille sahatie-
vanhatie (Putikon kylän keskusta) 
1) Heti sahatien risteyksen jälkeen (Villa 
Helenan kohdalle) 
2) Suojatalosta alamäkeen 10 m 
3) Anna ja Aatu hoivakodista alaspäin 15 m 

   Päivi Behm jatkaa, että 
hidasteita on toivottu eri tie- 
ja katuosuuksille ympäri 
kaupunkia, emmekä voi koko 
kaupungin alueelle hidasteita 
laittaa. Niitä käytetään 
harkitusti pahimpiin kohteisiin 

Esitys: Kumppanuuspöytien määrärahasta 
varataan vuodelle 2021 bussiretkiä varten 
rahoitusta tutustumiseen lähialueisiin ja 
niiden historiaan .Tämä pilottihanke 
voitaisiin toteuttaa alueittain yhteistyössä 
Savonlinnan oppaiden ja linja-autoliike S. 
Kososen Oy:n  kanssa. Vertaa ja katso Itä-
Savo-lehden kirjoitus 20.10,2020 ( 
Pomppaa bussiin ) .Kumppanuuspöytien 
puheenjohtajat voisivat suunnitella 
tarkemmin tutustumisretken edustamansa 
alueensa kohteisiin ja niiden historiaan 
yhdessä Savonlinnan oppaiden kanssa. 
Parin tunnin retken hinta osallistujille tulisi 
olla edullinen . Järkeviä retken ajankohtia 
olisi varmaankin koronaepidemian jälkeen 
kesälauantait .Lähtö retkille olisi mietittävä 
helposti saavutettavista olevista paikoista. 
 

    

Esitys: Sorvaslahden luontoselvityksen 
2020-2021 omarahoitusosuuteen tukea 
lähidemokratiarahasta Punkaharjun Pitäjän 
yhdistykselle 400€ 

   Elinkeinojaosto 10.11.2020 
myönsi puheenjohtajiston 
esityksestä 
lähidemokratiarahaa 400€ 

 


